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ZAPISNIK 

sa 3. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 27. septembra 2019. godine 

 

Sjednica je počela u 11 sati.  

Predsjedavao je Momčilo Radulović, predsjednik Savjeta ASK. 

Sjednici su prisustvovali: Gavrilo Čabarkapa, Goranka Vučinić, Rifat Hadrović, članovi 

Savjeta ASK, Aleksandra Vojinović, sekretarka Savjeta ASK, Sreten Radonjić, direktor ASK, 

Savo Milašinović, pomoćnik direktora ASK, Dragana Šuković, načelnica Odsjeka za 

kontrolu izvještaja o prihodima i imovni javnih fukcionera u ASK, i Snežana Pešić, načelnica 

Odsjeka za pokretanje preršajnih postupaka i izdavanje prekršajnih naloga.  

Zlatko Vujović, član Savjeta ASK, nije prisustvovao sjednici, uz prethodnu najavu odsustva. 
 

Sjednica je bila otvorena za novinare, snimatelje i fotoreportere. 

 

Predsjedavajući je otvorio sjednicu i konstatovao da postoji kvorum za rad i punovažno 

odlučivanje.  

 

Na pitanje predsjedavajućeg da li ima predloga za izmjenu ili dopunu predloženog 

dnevnog reda, Goranka Vučinić je reagovala proceduralno, navodeći da je u dnevni red 

narednih sjednica potrebno uvrstiti teme koje su predviđene Planom rada ASK za 2019. 

godinu, imajući u vidu da došlo do izvjesnog kašnjenja u realizaciji obaveza planiranih tim 

dokumentom. 

 

Momčilo Radulović se saglasio sa primjedbom, navodeći da je došlo do odgađanja 

redovnih aktivnosti Savjeta ASK zbog vadrednih okolnosti koje su stavile ASK u fokus 

pažnje javnosti. Kazao je da će Savjet ASK od naredne sjednice nastaviti sa realizacijom 

aktivnostima iz Plana rada. 

Kako nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda iz Saziva za 3. 

sjednicu Savjeta ASK, jednoglasno je utvrđen sljedeći 

DNEVNI RED: 

1. Informacija o postupanju ASK u odnosu na javne funkcionere kojima su dodijeljeni 

stanovi ili krediti pod povoljnim uslovima od Vlade Crne Gore; i 
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2. Tekuća pitanja 

 

 

Jednoglasno je prihvaćen predlog Direktora ASK da sjednici prisustvuju Dragana Šuković i 

Snežana Pešić. 

 

Jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 2. sjednice Savjeta ASK, bez primjedbi. 

 

Prva tačka: Informacija o postupanju ASK u odnosu na javne funkcionere kojima su 

dodijeljeni stanovi ili krediti pod povoljnim uslovima od Vlade Crne Gore 

Predsjedavajući je podsjetio da je Savjet ASK na 2. sjednici započeo postupak kontrole 

postupanja ASK u navedenom predmetu, uz konstataciju da je ASK utvrdila da je svih 96 

javnih funkcionera sa spiska Vlade CG prijavilo dobijene stanove ili kredite pod povoljnim 

uslovima u skladu sa Zakonom o sprječavanju korupcije. U cilju donošenja zaključaka 

shodno svojim nadležnostima, Savjet ASK je zatražio dopunu Informacije, tj. dostavljanje 

detaljnih podataka o tome da li su promjene prijavljene u zakonskom roku, te da li je ASK 

pokrenula postupke protiv javnih funkcionera za koje je eventualno utvrđeno da su prekršili 

ZSK.  

Na poziv predsjedavajućeg, Dragana Šuković je prezentirala Informaciju o postupanju ASK 

u odnosu na javne funkcionere kojima su dodijeljeni stanovi ili krediti pod povoljnim 

uslovima od Vlade Crne Gore (Informacija je sastavni dio ovog zapisnika – Aneks 1). 

 

Momčilo Radulović je pitao zbog čega ASK nije blagovoremeno pokrenula postupke u 

predmetima kod kojih je nastupila zastarjelost. 

 

Savo Milašinović je odgovorio da u konkretnom slučaju javni funkcioneri nijesu bili 

obuhvaćeni Planom provjera izvještaja o prihodima i imovini za 2017. godinu, već da je 

kontrola izvršena odmah po saznanju, tj. nakon objavljivanja spiska od strane Vlade CG u 

avgustu ove godine. 

 

Nakon otvaranja rasprave, Goranka Vučinić je kazala da su članovi Savjeta ASK na 

prethodnoj sjednici iznijeli stavove u odnosu na navedenu temu, te da je Direktor ASK 

realizovao zaključak Savjeta ASK i dostavio kvalitetnu dopunsku informaciju koja sadrži 
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statističke podatke i pravni osnov po kojem su javni funkcioneri prijavljivali stambene 

jedinice i kredite pod povoljnim uslovima. U cilju potpunog sprovođenja svojih zakonskih 

nedležnosti, kao i zbog odgovornog stava Savjeta ASK prema javnosti, predložila je  da se 

do kraja godine održi posebna sjednica Savjeta ASK, na kojoj će se putem slučajnog uzorka 

izvršiti uvid u predmetne izvještaje o prihodima i imovini, s ciljem utvrđivanja da li je ASK na 

pravno valjan način sprovela provjeru prijavljivanja kredita pod povoljnim uslovima, odnosno 

da li su javni funkcioneri ispoštovali čl. 23 i 24 ZSK. Smatra da je važno konstovati da javni 

funkcioneri nijesu postupali jednoobrazno u pogledu prijavljivanja podataka, i da takvo 

postupanje otvara pitanje da li se radi o nepoznavanju zakonskih normi od strane javnih 

funkcionera, o nepreciznosti odredbi ZSK, ili o nedovoljno jasnom stavu ovlašćenih 

službenika ASK koji primjenjuju ZSK.  S tim u vezi, smatra da je neophodno da ASK na 

svojoj internet stranici objavi mišljenje ili obavještenje o načinu, pravnom osnovu i rokovima 

za dostavljanje informacija o dodijeljenim stanovima i kreditima pod povoljnim uslovima. 

Pored toga, od Radne grupe ASK za praćenje implementacije antikorupcijskih zakona je  

potrebno zatražiti da sagleda sve specifičnosti “kredita pod povoljnim uslovima” i u tom 

smislu inicirati dopunu člana 24 ZSK. Predložila je da se izvrši izmjena Odluke o formiranju 

Radne grupe kako bi umjesto bivšeg člana Savjeta Bojana Obrenovića bio imenovan Rifat 

Hadrović, koji bi informisao Savjet ASK o aktivnostima Radne grupe, što bi omogućilo 

Savjetu ASK da aktivno učestvuje u njenom radu. Pored toga, smatra da Savjet ASK treba 

da zauzme stav da organi vlasti koji primjenjuju odredbe Zakona o održavanju stambenih 

zgrada, moraju sprovoditi postupak transparentno, uz unaprijed utvrđene kriterijume, I uz 

obezbjeđivanje sudske zaštite akta. 

Smatra da Savjet ASK treba da se izjasni o navedenim predlozima kroz formu zaključaka. 

 

Momčilo Radulović se složio da je potrebno uložiti dodatne napore kako bi se javnim 

funkcionerima pojasnile zakonske obaveze, a ukoliko se i pored toga nastavi sa kršenjem 

zakona, neophodno je sprovesti kaznene mjere, jer neznanje ne može biti abolicija od 

primjene prava. 

U cilju doprinosa prevazilaženju nastale situacije, te sistemskog rješavanja pitanja dodjele 

materijalnih pomoći javnim funkcionerima, predložio je da Savjet ASK u skladu sa svojim 

nadležnostima donese sljedeće zaključke: 

 

1. Savjet ASK konstatuje da je ASK sprovela svoje zakonske nadležnosti u dijelu provjere 

izvještaja o prihodima i imovini javnih funkcionera kojima su dodijeljeni stanovi ili krediti 
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pod povoljnim uslovima, saglasno odlukama Komisije za stambena pitanja Vlade Crne 

Gore. Predlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

2. Savjet ASK konstatuje da su javni funkcioneri dostavili Agenciji podatke o dodjeli 

stanova ili kreditnih zaduženja pod povoljnim uslovima, odnosno zaključenju ugovora 

sa Upravom za imovinu, te da su pronađeni elementi za pokretanje postupaka iz 

nadležnosti Agencije zbog kršenja odredbi Zakona o sprječavanju korupcije u dva 

slučaja, u kojima je proces i pokrenut. Predlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

3. U vezi sa navedenim, a imajući u vidu opšte pravne principe da se zakoni i propisi 

moraju tumačiti i u kontekstu ostvarivanja opšteg društvenog dobra i principa vladavine 

prava, a uzimajći u obzir stav ASK da je „potrebno izvršiti detaljnu analizu i kvalitetnu 

dopunu relevantnih pravnih propisa, u cilju daljeg unapređenja pravne sigurnosti i 

ujednačavanja prakse u postupanju zakonskih obveznika i Agencije“, Savjet ASK 

preporučuje sljedeće:   

 

- U cilju otklanjanja sumnje u postojanje evenualnog sukoba interesa, a prevashodno 

zbog obezbjeđivanja nezavisnosti u radu institucija i nosilaca javnih funkcija, te 

zaštite ustavnosti i zakonitosti, kao i principa odvojenosti podjele izvršne, 

zakonodavne i sudske vlasti, Savjet ASK inicira da nadležni organi izvrše  

preispitivanje i dopunu relevantnih zakona i drugih pravnih propisa, kako bi se 

obezbijedilo da se postupak rješavanja stambenih i drugih materijalinih potreba 

javnih funkcionera vrši u okviru svake grane vlasti zasebno, bez međusobnih uticaja. 

Takodje, Savjet je zauzeo stav da se buduće aktivnosti u ovoj oblasti moraju 

zasnivati na precizno definisanim pravilima, kriterijumima i postupcima, koji će 

otkloniti sve eventualne rezerve javnosti i zainteresovanih struktura prema 

rezultatima ovog procesa; 

 

- U skladu sa navedenim, Savjet ASK je predlaže formiranje zajedničke Radne grupe 

za izmjenu zakonodavnog okvira za dodjelu svih vidova materijalnih davanja prema 

javnim funkcionerima i službenicima u svim javnim strukturama u Crnoj Gori, na 

centralnom i lokalnom nivou. Inicijalni predlog za sastav ove Radne grupe bi 

obuhvatio predstavnike Vlade (Ministarstva pravde, Ministarstva javne uprave i 

Ministarstva finansija), Skupštine, Sudskog savjeta, Tužilačkog savjeta, Agencije za 

sprječavanje korupcije, Državne revizorske institucije i Zajednice opština.  
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- Radna grupa iz prethodnog stave treba da bude formirana u što kraćem roku i da u 

roku od šest mjeseci nakon formiranja ponudi na uvid detaljne izmjene zakonskih i 

podzakonskih akata koji regulišu pomenutu oblast; 

 

- Predloženi sastav Radne grupe, kao i domen i metodologija rada predloženog tijela 

biće detaljnije i finalno definisani u saradnji sa kabinetom Predsjednika Vlade i 

drugim pomenutim institucijama i u tu svrhu će Savjet ASK predložiti 

inicijalne/operativne sastanke sa navedenim strukturama. 

 

- U cilju definisanja polaznih osnova za rad pomenute Radne grupe, Savjet ASK je 

zadužio Agenciju za sprječavanje korupcije da u najkraćem roku pripremi i dostavi 

Savjetu ASK mišljenja o procjeni podložnosti na  rizike od korupcije u odnosu na 

sljedeće propise: 

 Odluku o načinu i kriterijumima za rješavanje stambenih potreba funkcionera 

Vlade Crne Gore; 

 Zakon o održavanju stambenih zgrada; 

 Zakon o stanovanju i druge propise koji regulišu navedenu materiju. 

 

Navedena mišljenja bi bila dostavljena Vladi CG, Skupštini CG i ostalim institucijama koje 

se bave predmetnom materijom.  

 

Goranka Vučinić je zatražila da se Savjet ASK izjašnjava o segmentima Predloga 

zaključka br. 3, imajući u vidu da je saglasna samo sa uvodnim dijelom istog. Momčilo 

Radulović je pojasnio da se navedeni zaključak može posmatrati isključivo kao cjelina, te 

da uvodni dio predstavlja samo polazno stanoviše na koje se naslanja ostatak teksta. 

 

Nakon stavljanja na glasanje, predlog zaključka je prihvaćen većinom glasova (glasala 

su četiri člana Savjeta, tri za – Momčilo Radulović, Gavrilo Čabarkapa i Rifat Hadrović, i 

jedan protiv - Goranka Vučinić). 

 

Predsjedavajući je stavio na glasanje predloge Goranke Vučinić (zbog kompatibilnosti 

Zaključka br. 1 predloženog od strane Momčila Radulovića, Goranka Vučinić je povukla 

predlog zaključka koji glasi  „Savjet ASK je konstatovao da je ASK realizovala Zaključak 

Savjeta ASK i dostavila Informaciju o postupanju ASK u odnosu na javne funkcionere 

kojima su dodijeljeni stanovi ili krediti pod povoljnim uslovima od Vlade Crne Gore“): 
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1. Na osnovu člana 88 ZSK, Savjet inicira da se se u najkraćem roku obezbijedi 

transparentnost svih podataka o dodijeljenim stamnovima i kreditima pod povoljnim 

uslovimaza sve javne funkcionere, uz obavezu blagovremenog pokretanja postupaka u 

skladu sa ZSK ili ustupanja predmeta drugim nadležnim organima. Predlog je 

jednoglasno prihvaćen. 

 

2. Do kraja godine je potrebno održati posebnu sjednicu Savjeta ASK, na kojoj će se 

putem slučajnog uzorka izvršiti uvid u izvještaje o prihodima i imovini, kako bi se 

utvrdilo da li je ASK na pravno valjan način sprovela provjeru prijavljivanja kredita pod 

povoljnim uslovima, odnosno da li su javni funkcioneri ispoštovali čl.23 i 24 ZSK. 

Predlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

3. Savjet ASK je inicirao da ASK na svojoj internet stranici objavi mišljenje ili obavještenje 

o načinu, pravnom osnovu i rokovima za dostavljanje informacija o dodijeljenim 

stanovima i kreditima pod povoljnim uslovima od strane javnih funkcionera. Predlog je 

jednoglasno prihvaćen. 

 

4. Potrebno je da Radna grupa ASK za praćenje implementacije antikorupcijskih zakona 

sagleda sve specifičnosti “kredita pod povoljnim uslovima” i u tom smislu inicira dopunu 

člana 24 ZSK. Predlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

5. Potrebno je izvršiti izmjenu Odluke o formiranju Radne grupe ASK za praćenje 

implementacije antikorupcijskih zakona, kako bi umjesto bivšeg člana Savjeta Bojana 

Obrenovića za člana tog tijela bio imenovan Rifat Hadrović. Predlog je jednoglasno 

prihvaćen. 

 

6. Savjet ASK je zauzeo stav da organi vlasti koji primjenjuju odredbe Zakona o 

održavanju stambenih zgrada, moraju sprovoditi postupak transparentno, uz unaprijed 

utvrđene kriterijume, i uz obezbjeđenje sudske zaštite akta. Predlog je jednoglasno 

prihvaćen. 

 

Druga tačka: Tekuća pitanja 
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I. Savjet ASK zatražio od Direktora ASK da u što kraćem roku Informaciju o postupanju 

ASK u vezi sa Inicijativom nevladinih organizacija Akcija za ljudska prava, Mreža za 

afirmaciju nevladinog sektora, Institut alternativa i Centar za građansko obrazovanje, br. 

UPI-00-135/3-2019,  u vezi sa sprovođenjem ispitnog postupka radi utvrđivanja 

činjeničnog stanja i donošenje odluke po osnovu Zahtjeva za utvrđivanje povreda odredbi 

Zakona o sprječavanju korupcije od strane Predsjednika Sudskog savjeta i Predsjednice 

Vrhovnog suda  prilikom izbora 10 kandidata za sudije; 

 

II. Savjet ASK je za narednu sjednicu odgodio raspravu o Inicijativi Instituta alternativa za 

omogućavanje predstavnicima NVO praćenje sjednica Savjeta, bez obaveze učešća i za 

objavljivanje materijala za raspravu prije sjednica Savjeta Agencije za sprječavanje 

korupcije; i 

 

III. Savjet ASK je za narednu sjednicu odgodio raspravu o Incijativi Predsjednika Savjeta 

ASK za imenovanje Zlatka Vujovića za člana Radne grupe za izmjenu izbornog i drugog 

zakonodavstva, u svojstvu posmatrača. 

 
 ---------------------------------------------------------------------- 

 

Savjet ASK je na 3. sjednici, usvojio sljedeće 

 

ZAKLJUČKE I/ILI KONSTATACIJE: 

 

1. ASK je sprovela svoje zakonske nadležnosti u dijelu provjere izvještaja o prihodima i 

imovini javnih funkcionera kojima su dodijeljeni stanovi ili krediti pod povoljnim 

uslovima, saglasno odlukama Komisije za stambena pitanja Vlade Crne Gore; 

 

2. Javni funkcioneri su dostavili ASK podatke o dodjeli stanova ili kreditnih zaduženja pod 

povoljnim uslovima, odnosno zaključenju ugovora sa Upravom za imovinu, te da su u 

dva slučaja pronađeni elementi za pokretanje postupaka iz nadležnosti ASK zbog 

kršenja odredbi Zakona o sprječavanju korupcije, u kojima su postupci i pokrenuti; 

 

3. Na osnovu člana 88 ZSK, Savjet inicira da se se u najkraćem roku obezbijedi 

transparentnost svih podataka o dodijeljenim stanovima i kreditima pod povoljnim 
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uslovima za sve javne funkcionere, uz obavezu blagovremenog pokretanja postupaka u 

skladu sa ZSK ili ustupanja predmeta drugim nadležnim organima; 

 

4. Savjet ASK je odlučio da se do kraja godine održi posebna sjednica Savjeta ASK, na 

kojoj će se putem slučajnog uzorka izvršiti uvid u izvještaje o prihodima i imovini, kako 

bi se utvrdilo da li je ASK na pravno valjan način sprovela provjeru prijavljivanja kredita 

pod povoljnim uslovima, odnosno da li su javni funkcioneri ispoštovali čl. 23 i 24 Zakona 

o sprječavanju korupcije; 

 

5. Savjet ASK je inicirao da ASK na svojoj internet stranici objavi mišljenje ili obavještenje 

o načinu, pravnom osnovu i rokovima za dostavljanje informacija o dodijeljenim 

stanovima i kreditima pod povoljnim uslovima od strane javnih funkcionera. 

 

6. Od Radne grupe ASK za praćenje implementacije antikorupcijskih zakona zatraženo je 

da sagleda sve specifičnosti “kredita pod povoljnim uslovima” i u tom smuislu inicira 

dopunu člana 24 ZSK; 

 

7. Savjet ASK je odlučio da za člana Radne grupe ASK za praćenje implementacije 

antikorupcijskih zakona imenuje Rifata Hadrovića; 

 

8. Savjet ASK je jednoglasno zauzeo stav da organi vlasti koji primjenjuju odredbe 

Zakona o održavanju stambenih zgrada, moraju sprovoditi postupak transparentno, uz 

unaprijed utvrđene kriterijume, i uz obezbjeđivanje sudske zaštite akta. 

 

9. U vezi sa navedenim, a imajući u vidu opšte pravne principe da se zakoni i propisi 

moraju tumačiti i u kontekstu ostvarivanja opšteg društvenog dobra i principa vladavine 

prava, a uzimajći u obzir stav ASK da je „potrebno izvršiti detaljnu analizu i kvalitetnu 

dopunu relevantnih pravnih propisa, u cilju daljeg unapređenja pravne sigurnosti i 

ujednačavanja prakse u postupanju zakonskih obveznika i Agencije“, Savjet ASK je 

preporučio sljedeće:   

 

- U cilju otklanjanja sumnje u postojanje evenualnog sukoba interesa, a prevashodno 

zbog obezbjeđivanja nezavisnosti u radu institucija i nosilaca javnih funkcija, te 
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zaštite ustavnosti i zakonitosti, kao i principa odvojenosti podjele izvršne, 

zakonodavne i sudske vlasti, Savjet ASK inicira da nadležni organi izvrše 

preispitivanje i dopunu relevantnih zakona i drugih pravnih propisa, kako bi se 

obezbijedilo da se postupak rješavanja stambenih i drugih materijalinih potreba 

javnih funkcionera vrši u okviru svake grane vlasti zasebno, bez međusobnih uticaja. 

Takodje, Savjet je zauzeo stav da se buduće aktivnosti u ovoj oblasti moraju 

zasnivati na precizno definisanim pravilima, kriterijumima i postupcima, koji će 

otkloniti sve eventualne rezerve javnosti i zainteresovanih struktura prema 

rezultatima ovog procesa; 

 

- U skladu sa tim, Savjet ASK je predložio formiranje zajedničke Radne grupe za 

izmjenu zakonodavnog okvira za dodjelu svih vidova materijalnih davanja prema 

javnim funkcionerima i službenicima u svim javnim strukturama u Crnoj Gori, na 

centralnom i lokalnom nivou. Inicijalni predlog za sastav navedene Radne grupe bi 

obuhvatio predstavnike Vlade CG (Ministarstva pravde, Ministarstva javne uprave i 

Ministarstva finansija), Skupštine CG, Sudskog savjeta, Tužilačkog savjeta, Agencije 

za sprječavanje korupcije, Državne revizorske institucije i Zajednice opština.  

 

- Radna grupa iz prethodnog stave treba da bude formirana u što kraćem roku i da u 

roku od šest mjeseci nakon formiranja ponudi na uvid detaljne izmjene zakonskih i 

podzakonskih akata koji regulišu pomenutu oblast; 

 

- Predloženi sastav Radne grupe, kao i domen i metodologija rada predloženog tijela 

biće detaljnije i finalno definisani u saradnji sa kabinetom Predsjednika Vlade i 

drugim pomenutim institucijama i u tu svrhu će Savjet ASK predložiti 

inicijalne/operativne sastanke sa navedenim strukturama. 

 

- U cilju definisanja polaznih osnova za rad pomenute Radne grupe, Savjet ASK je 

zadužio Agenciju za sprječavanje korupcije da u najkraćem roku pripremi i dostavi 

Savjetu ASK mišljenja o procjeni podložnosti na  rizike od korupcije u odnosu na  

sljedeće propise: 

 Odluku o načinu i kriterijumima za rješavanje stambenih potreba funkcionera 

Vlade Crne Gore; 

 Zakon o održavanju stambenih zgrada; 

 Zakon o stanovanju i druge propise koji regulišu navedenu materiju. 
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Navedena mišljenja bi bila dostavljena Vladi CG, Skupštini CG i ostalim institucijama 

koje se bave predmetnom materijom. 

10. Savjet ASK je zatražio od Direktora ASK da u što kraćem roku dostavi Informaciju o 

postupanju ASK u vezi sa Inicijativom nevladinih organizacija Akcija za ljudska 

prava, Mreža za afirmaciju nevladinog sektora, Institut alternativa i Centar za 

građansko obrazovanje, br. UPI-00-135/3-2019,  u vezi sa sprovođenjem ispitnog 

postupak radi utvrđivanja činjeničnog stanja i donošenje odluke po osnovu Zahtjeva 

za utvrđivanje povreda odredbi Zakona o sprječavanju korupcije od strane 

Predsjednika Sudskog savjeta i Predsjednice Vrhovnog suda  prilikom izbora 10 

kandidata za sudije; 

 

11. Savjet ASK je za narednu sjednicu odgodio raspravu o Inicijativi Instituta alternativa  

za omogućavanje predstavnicima NVO praćenje sjednica Savjeta, bez obaveze 

učešća i za objavljivanje materijala za raspravu prije sjednica Savjeta ASK; i 

 

12. Savjet ASK je za narednu sjednicu odgodio raspravu o Incijativi Predsjednika 

Savjeta ASK za imenovanje Zlatka Vujovića za člana Radne grupe za izmjenu 

izbornog idrugog zakonodavstva, u svojstvu posmatrača. 

 

Sjednica je zaključena u 11.55h. 

 

Broj 00 – 2129/6 

Podgorica, 17. oktobar 2019. godine 

 

 

 

SEKRETARKA SAVJETA                                               PREDSJEDNIK SAVJETA    

    

   Aleksandra Vojinović, s.r.                                                       Momčilo Radulović, s.r. 
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